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ACTA DE LA REUNIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT D’ARTÀ 
 
Caràcter:  ordinari 
Data:   25 de gener de 2011 
Horari:  18 hores 
Lloc:   sala de sessions de l’Ajuntament 
 
 
Hi assisteixen: 
Maria Francesca Servera Pascual,  batlessa accidental 
Maria del Mar Llaneras Pascual,   regidora 
Bartolomé Brunet Guerrero,   regidor 
Manuel Galán Massanet,   regidor 
Maria Paula Ginard Vílchez,   regidora  
Margalida Tous Ferrer,   regidora 
Antònia Llull Ferrer,    regidora 
Guillem Caldentey Grego,   regidor 
 
Francesc Font Molinas,   secretari accidental 
 
No hi assisteixen: 
Rafel Gili Sastre,     batle 
Bartomeu Gili Nadal,    regidor 
Maria Antònia Sureda Martí,   regidora 
Sebastián Carrió Ginard,   regidor  
Pere Obrador Alzina,    regidor 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Informació de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de novembre i 
desembre de 2010. 
2. Precs i preguntes. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Informació de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de novembre i 
desembre de 2010 
 
Es dóna compte de les resolucions de Batlia corresponents als mesos de novembre i 
desembre de 2010. 
 
La Sra. Margalida Tous demana si el Sr. Bartomeu Ginard Fullana, que signa com a 
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arquitecte, assessor municipal de la corporació, feia feina a l’Ajuntament.  
 
La Sra. Maria Francesca Servera respon que sí, que el mes de novembre tenien 
l’assessoria del Sr. Ginard Fullana.  
 
Així mateix, la Sra. Margalida Tous comenta que hi ha errades en la redacció i que en 
alguns decrets, sobretot del Departament d’Urbanisme, alguns espais estan en blanc; 
suggereix, la Sra. Margalida Tous, que s’haurien de repassar. 
 
Els reunits, per assentiment unànime, es donen per assabentats. 
 
 
2. Precs i preguntes 
 
A continuació, es llegeix l’escrit de precs i preguntes presentat pel PP. 
 
PRECS:  
 
1. Demanam a l’Equip de Govern que segellin el clavegueram per evitar el renou que 
produeixen els vehicles que passen per damunt. 
 
Resposta de la Sra. Maria Francesca Servera: Hi estam damunt. 
 
2. Demanam a l’Equip de Govern que repintin els passos de vianants més conflictius. 
 
Resposta de la Sra. Servera: Es tendrà en compte. Hi estam damunt. 
 
3. Demanam a l’Equip de Govern que arregli els clots que hi ha en el camí de sa 
Corballa i en els carrer d’Artà. 
 
Resposta de la Sra. Servera: Es tendrà en compte. 
 
PREGUNTES: 
 
1. Quines actuacions es duen a terme respecte dels excrements que fan el cans als 
carrers d’Artà? 
 
Resposta del Sr. Bartomeu Brunet: La Policia Local ho controla. 
 
La Sra. Llull diu que avui mateix, dia de mercat, estava ple d’excrements i es queixa de 
la situació en aquest aspecte. 
 
2. Quina és la situació econòmica respecte dels diferents plans E? 
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Resposta de la Sra. Servera: A 31/12, ja ens han ingressat 651.481,17 �. 
 
3. S’han rebut totes les quantitats? 
 
Resposta de la Sra. Servera: Queden per ingressar 114.967,26 �. 
 
4. En cas contrari, quines seran les actuacions que realitzarà l’Ajuntament? 
 
Resposta de la Sra. Servera: Ens fa falta entregar algunes justificacions i la resta 
s’ingressarà una vegada justificades. 
 
5. S’ha pagat a tots els creditors? 
 
Resposta de la Sra. Servera: Falta rebre una part dels diners. 
 
La pregunta número 6 no es fa. 
 
7. És conscient l’Ajuntament que la màquina agranadora espenya més que agrana? 
 
Resposta del Sr. Brunet: No. 
 
Seguidament, la Sra. Llull fa una pregunta que no havia presentat prèviament per escrit i 
demana què es pot fer davant les queixes del mal funcionament de la TDT? 
 
Resposta de la Sra. Servera: Ho mirarem. 
 
Seguidament, pren la paraula la Sra. Margalida Tous (UIA). Diu que, per les festes de 
Nadal, hi va haver un problema amb la recepció de TV3, però que va ser un problema 
de la cadena TV3. 
 
La Sra. Servera respon que, de tota manera, ho mirarà. 
 
A continuació, es llegeix l’escrit de preguntes presentat per UIA. 
 
PREGUNTES: 
 
1. Medi Ambient 
 
1.1. Quines són les prioritats que s’ha marcat el nou regidor de Medi Ambient per fer el 
que queda de legislatura? 
 
Resposta del Sr. Brunet: La recollida de fems, la neteja i el Punt Verd. 
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1.2. Quines actuacions ha fet el consistori a l’escalonada de Sant Salvador per tal de 
millorar-ne la imatge? 
 
Resposta del Sr. Brunet: De manteniment. 
 
1.3. Quines actuacions ha proposat aquesta Regidoria pel que fa al mercadet de segona 
mà de cada primer de mes? 
 
Resposta del Sr. Brunet: Més vigilància i control de la Policia. 
 
1.4. S’ha assessorat el nou regidor sobre si milloraria la percepció dels visitants del 
poble si canviessin de lloc els contenidors de la ronda? Si és que sí, quina és l’opinió 
dels tècnics?  
 
Resposta del Sr. Brunet: Hi estam fent feina.  
 
2. Interior 

 
2.1. Ja vàrem demanar a l’Equip de Govern que senyalitzàs el Cementiri d’Artà. Quan 
ho farà? 
 
Resposta de la Sra. Servera: Tot d’una que puguem. 
 
2.2. Quan repassarà l’Ajuntament tots els cartells informatius que estan romputs? 
 
Resposta de la Sra. Servera: En poder. 
 
2.3. S’ha demanat l’ampliació de l’informe al Consell Consultiu que dimanava de la 
Sentència 112/09 del Jutjat Contenciós Administratiu número 1? 
 
Resposta de la Sra. Servera: No. 
 
2.4. Per què no s’ha fet? 
 
Resposta de la Sra. Servera: Per manca de temps. 
 
2.5. Ja s’ha realitzat l’acte de conciliació abans de la querella per injúries i calúmnies 
que pretenen interposar el batle i la tinenta de batle? 
 
Resposta de la Sra. Servera: No. 
 
2.6. Han pensat seriosament, tant el batle com la tinenta de batle, abandonar aquesta via 
contenciosa, extrem que milloraria la percepció que d’ells tenen els ciutadans? 
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Resposta de la Sra. Servera: No. 
 
2.7. Han fet les gestions pertinents per tal de poder cobrar les multes de circulació a 
ciutadans no empadronats al municipi d’Artà? 
 
Resposta de la Sra. Servera: Hi estam fent feina. 
 
2.8. Quin termini tenen els serveis municipals per lliurar la informació als membres de 
la corporació que no han rebut resolució denegatòria al respecte? 
 
Resposta de la Sra. Servera: El que marca la normativa. 
 
2.9. Per què no es va recórrer a la borsa en vigor i es va fer una oferta genèrica al SOIB 
per cobrir “la baixa” de l’ordenança del CEPA de l’Institut Llorenç Garcias i Font? 
 
Resposta de la Sra. Servera:  Perquè, d’ordenança, no hi havia borsa.  
 
2.10. Per què es va fer un decret de Batlia i no per acord de Junta de Govern Local per 
aquesta contractació? 
 
Resposta de la Sra. Servera: Perquè es va considerar oportú. 
 
2.11. Creiem que hi ha una errada i, tot i que és insignificant, s’ha de dir per a posteriors 
ocasions. La persona a substituir no està de baixa, sinó que té un permís. No es així? 

 
Resposta de la Sra. Servera: En principi, devia estar de baixa, no? 
 
[Deliberen, i la Sra. Tous aclareix les diferències respecte del que és una baixa per 
maternitat i un permís.] 
 
3. Pla turístic 

 
3.1. Aquests regidors vàrem demanar una memòria de les activitats de l’empresa 
Galmés Sureda. Per què no se’ns ha lliurat la informació? 
 
Resposta de la Sra. Servera: Per manca de temps. 
 
3.2. Ens la podeu lliurar ara? 
 
Resposta de la Sra. Servera: No. 
 
3.3. Canviaran la senyalística dels itineraris per ser tan poc entenedora? 
 
Resposta de la Sra. Servera: Hi estam fent feina. 
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4.1. Urbanisme 
 

4.1. Quan es podran dedicar els tècnics a estudiar el tema de la recepció de la 
urbanització Montferrutx? 

 
Resposta de la Sra. Servera: En tenir temps. 

  
4.2. Quan es durà a aprovació definitiva l’Inventari de camins del municipi d’Artà? 

 
Resposta de la Sra. Servera: En poder.  
 
5. Cultura 
 
5.1. Quan es reunirà el Consell Editorial? 
 
Resposta de la Sra. Paula Ginard: Estam pendents d’una reunió. 
 
5.2. Quines són les prioritats de l’Àrea de Cultura per fer el que queda de legislatura? 
 
Resposta de la Sra. Ginard: El Sr. Cosme Aguiló ja ha acabat i ha entregat el seu estudi 
sobre la toponímia de la costa d’Artà, i ara és una prioritat poder editar aquesta feina al 
més aviat possible, segurament dins el mes de març o principis d’abril. També s’ha fet 
una feina d’estudi i recopilació de la revista Tresor dels avis i ara es negocia amb la 
Universitat la seva digitalització. També s’ha recopilat, en un llibret, les intervencions 
de l’acte d’entrega de distincions honorífiques de 2008 i s’espera poder-ho presentar 
properament. I, per una altra part, se seguirà amb les activitat habituals: 
 
MARÇ: 
- Exposició: Petit Cafè del Món (interactiu), al Museu Regional d’Artà. 
 
- Darrers dies: 

- Rueta infantil d’Artà 
- Rua popular 
- Rueta infantil de la Colònia 
- Festa de disfresses 
- Gran Rua dels Darrers Dies 
 

ABRIL: 
- Exposició d’Emili Parejo i Pujolar (pintura), a la sala d’exposicions de Na Batlessa. 
 
- Setmana del Llibre 
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- Dia de Sant Jordi  
- Concurs de dibuix 
- Concurs de narració curta 

 
- Mostra de Teatre Escolar 
 
JUNY / JULIOL: 
- Festes de Sant Pere (Colònia de Sant Pere) 
 
JULIOL / AGOST: 
- Festes de Sant Salvador (Artà) 
 
Així mateix, cada dimecres es realitzen, a la Biblioteca Municipal, activitats infantils 
(tallers, contacontes, etc.) destinades a potenciar la lectura dels més joves. 
 
5.3. Quines actuacions durà a terme l’Equip de Govern a Ses Païsses? 
 
Resposta de la Sra. Ginard: L’Equip de Govern ha encomanat al Sr. Javier Aramburu la 
redacció d’un pla director. Quan el Sr. Aramburu entregui aquest pla director, l’Equip 
de Govern, d’acord amb el que recomani aquest pla, decidirà les actuacions a fer. 
 
5.4. El Consell ha hagut de denegar una subvenció de 30.000 euros per a Ses Païsses.  
Quina explicació hi pot donar la Regidoria de Cultura? 
 
Resposta de la Sra. Ginard: L’Ajuntament d’Artà va sol·licitar una subvenció al Consell 
de Mallorca, en data de 30 de juliol de 2009, per poder realitzar el projecte de 
restauració i consolidació de les restes excavades per Giovanni Lilliu en el poblat 
talaiòtic de Ses Païsses. La concessió d’aquesta subvenció va ser publicada en el BOIB 
de 13 de febrer de 2010 i, a les bases de la convocatòria (BOIB de 9 de juliol de 2009), 
s’especificava que “el beneficiari ha d’executar el projecte subvencionat i justificar el 
compte justificatiu del mateix abans de l’1 d’octubre de 2010”. 
 
Però el projecte té un cost total de 79.837,31 �: 30.000 � que havia d’aportar el Consell 
de Mallorca i 49.837,31 � que havia d’aportar el Ministeri de Medi Ambient i Medi 
Rural i Marí, per l’aportació de l’1 % cultural de l’expedient 0721001, “Proyecto de 
utilización para el riego de las aguas regeneradas de Artà (Mallorca)”.   
 
Malgrat tenir-ho tot acordat amb el representant del Ministeri (Enrique Santarrufina) i 
amb Tragsa, l’aportació del Ministeri no va arribar durant tot el 2010. L’Ajuntament no 
podia iniciar el projecte pel seu compte, ja que l’havia d’executar Tragsa, i Tragsa no ho 
executava sense l’ordre del Ministeri. Si l’Ajuntament hagués fet el projecte pel seu 
compte en el termini fixat pel Consell de Mallorca, hauria tengut la subvenció del 
Consell, però hauria de pagar la part corresponent al Ministeri. 
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Vista la situació creada, l’Ajuntament va sol·licitar una pròrroga al Consell per executar 
el projecte (registre 3552, de 3 d’agost de 2010) i va tenir una reunió amb el director 
insular de Patrimoni (Biel Cerdà). La sol·licitud de pròrroga va ser denegada per 
qüestions tècniques (registre d’entrada 4875, de 21 d’octubre de 2010) i el director 
insular va recomanar tornar presentar el projecte a properes convocatòries. 
 
S’han realitzat distints tràmits amb el Ministeri per resoldre els problemes que hi ha 
hagut i, en aquests moments, sembla que és simplement de liquiditat i d’autorització per 
execució del pressupost de 2011. 
 
6. Esports 

 
6.1. L’Ajuntament ha finançat, mitjançant el Pla E, l’ampliació de la piscina municipal. 
Ha realitzat l’Ajuntament un estudi sobre la viabilitat econòmica del projecte? 
 
Resposta del Sr. Manuel Galán: No.  
 
6.2. La nova piscina coberta del Poliesportiu dóna cobertura a molts d’actes socials i 
culturals. Ha pensat la Regidoria com poder compatibilitzar l’exercici esportiu amb el 
social en el sentit que la pista estigui impecable per a la pràctica esportiva? 
 
Resposta del Sr. Galán: Sí, hi feim feina i, després d’un acte, l’agranadora hi passa. 

 
7. Hisenda  

 
7.1. Quines mesures d’estalvi econòmic ha posat en marxa la Regidoria d’Hisenda per 
tal d’optimitzar recursos econòmics? 
 
Resposta de la Sra. Servera: Cada setmana ens reunim, analitzam i estudiam com 
optimitzar recursos i plantilla de personal. 
 
7.2. S’ha fet un estudi, juntament amb l’Àrea d’Interior, per tal d’optimitzar recursos 
humans de tot l’Ajuntament? 
 
Resposta de la Sra. Servera: Hi fem feina. 
 
Seguidament, el Sr. Caldentey diu que no ha presentat prèviament al Ple les preguntes 
per escrit i que fa les preguntes orals següents:  
 
1. Deman informació respecte de si s’ha rebut una sentència en matèria d’urbanisme. 
 
Resposta de la Sra. Servera: Jo no, però supòs que a Urbanisme sí.  
 
[Així mateix, la Sra. Servera demana al Sr. Caldentey si es refereix a la mateixa 
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sentència a la qual es va referir a la Comissió Informativa. El Sr. Caldentey diu que sí. I, 
llavors, la Sra. Servera concreta que sí que s’ha rebut, i que suposa que es durà al proper 
plenari i no creu que es recorri.] 
 
2. Quin és el criteri de l’Equip de Govern quant a la tramesa d’informació als regidors 
municipals? 
 
Resposta de la Sra. Servera: Per una banda, us record que el Sr. Batle va dir que ell era 
la persona que havia de lliurar la informació i controlar el que es lliura. Per una altra 
banda, diu que ha de passar per ell i el que diu la normativa. 
 
[Discuteixen respecte al fet que, la setmana passada, la Sra. Servera era la batlessa 
accidental i el Sr. Caldentey diu que ella també li ha denegat la informació. 
 
La Sra. Tous intervé i al·lega que la Llei 20/2006 estableix que certa informació s’ha de 
lliurar, fins i tot, de forma immediata i que l’Equip de Govern incompleix el termini de 
20 dies per lliurar la informació.  
 
Hi ha deliberacions i discuteixen respecte d’aquest tema.] 
 
 
La batlessa accidental aixeca la sessió, de la qual, com a secretari accidental, estenc 
aquesta acta. 
 
 
El secretari accidental      Vist i plau 
        La batlessa accidental 


